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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

In de raadscommissievergadering Onderwijs en Welzijn van 4 juni 2014 
besprak u het raadsvoorstel 'Krediet aanleg pupillenkunstgrasveld Sportpark 
Stadspark'. Uw raadscommissie stelde niet de aanleg van de het pupillenveld 
ter discussie, maar wel de dekking uit de vrijval van de aanleg van het semi 
waterhockeyveld en de renovatie van de wielerbaan. Vorige week 
informeerden we u in een brief (kenmerk 450000) over alternatieve 
financieringsmogelijkheden en de gevolgen daarvan. 

In de tussentijd zijn wij door een aantal van uw raadsleden gewezen op het 
raadsvoorstel 'Herinrichting Sportpark Corpus den hoorn'(februari 2014, 
kenmerk 4000110) en de bijbehorende bijiagen. Op deze bijiage ruste 
geheimhouding, vandaar hier een globale beschrijving. In deze bijiage is een 
begroting opgenomen waarin een bedrag beschikbaar is gesteld voor de 
oplossing van Gronitas. 
Dit bedrag lijkt deels nog beschikbaar te zijn, waardoor de kosten voor de 
aanleg van het kunstgrasveld in het Stadspark hieruit gedekt kunnen worden. 

We willen daarom de aanleg van het kunstgrasveld onderbrengen in het 
investeringskrediet 'Herinrichting Sportpark Corpus den Hoorn'. U heeft in 
februari reeds besloten over het beschikbaar stellen van dit krediet. Dit maakt 
het voorgestelde raadsbesluit dat vanmiddag voorligt overbodig en we willen 
u daarom voorstellen deze van de agenda af te voeren. 

In het najaar verwachten we meer duidelijkheid te hebben over de afrekening 
van het project 'Herinrichting van Sportpark Corpus den Hoorn'. Op dat 
moment hebben we inzicht in de verhouding tussen het investeringsvolume 
en de dekking van de Herinrichting van Sportpark Corpus den Hoorn in brede 
zin. Bij de nacalculatie van dit project komen we hier op terug. 
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We blijven met GHBS in gesprek over de mogelijkheden om op Sportpark 
Corpus den Hoorn samen met een waterveld te realiseren. Om dit mogelijk te 
kunnen maken is op verzoek van GHBS de aanleg van het semi-waterveld 
stilgelegd. Het aanstaande seizoen gaan we gebruiken om te kijken welke 
financieringsmogelijkheden er zijn om de aanleg van het waterveld mogelijk 
te maken. 

Wij vertrouwen er op u met bovenstaande van voldoende informatie te 
hebben voorzien. 

Met vriendelijke groet, 
burgem^ster en wethouders van Groningen, 

de bur: 
dr. R.L. 

de secretaris, 
drs. P.J.L.M. (Peter) Teesink 


